
 PROTOKÓŁ NR 29/2022 

Z POSIEDZENIA KOMISJI ZDROWIA, POMOCY SPOŁECZNEJ I EKOLOGII 

z dnia 27 kwietnia 2022 r.  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i 

Ekologii – p. Grażyna Kwiatkowska. 

Posiedzenie odbyło się w pokoju 110 Urzędu Gminy Wieliszew.  

O godz. 16.04 Przewodnicząca komisji powitała członków komisji oraz osoby zaproszone i 

otworzyła posiedzenia.  

Lista obecności członków komisji, stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

Przewodnicząca komisji poinformowała, że proponowany porządek posiedzenia został 

zamieszczony w systemie e-sesja.  

Zmian i uwag nie zgłoszono.  

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji /z dn. 28.03.2022 r./. 

4. Opiniowanie projektu uchwały na sesję Rady Gminy.  

5. Sprawozdanie p.o. Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieliszewie: 

a. z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieliszewie za 2021 rok; 

b. z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wieliszew za 2021 

rok. 

6. Sprawozdanie Pełnomocnika Wójta ds. Profilaktyki i Uzależnień z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2021 rok. 

7. Sprawozdanie Dyrektora SZPZOZ z działalności SZPZOZ Wieliszew za 2021 rok. 

8. Sprawy różne.  

9. Zamknięcie posiedzenia.  

Głosowano w sprawie: przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wyniki glosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Krystyna 

Wesołowska, Bartłomiej Trzaskoma 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji /z dn. 

28.03.2022 r./. 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że projekt protokołu został zamieszczony w 

systemie e-sesja. Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowanie w sprawie: przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji /z dn. 

28.03.2022 r./. 

Wyniki glosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Grażyna Kwiatkowska, Krystyna 

Wesołowska, Bartłomiej Trzaskoma 



Ad. 4. Opiniowanie projektu uchwały na sesję Rady Gminy.  

Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Wieliszew w 2022 r.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – p. Joanna Maj omówiła zmiany w Programie 

opieki nad zwierzętami. Wyjaśniła, że zmiany dotyczą doszczegółowienia wydatkowania 

środków z budżetu gminy.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieliszew w 2022 r.  

Wyniki glosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Marcin Fabisiak, Grażyna Kwiatkowska, Krystyna Wesołowska, Bartłomiej 

Trzaskoma 

PRZECIW (1) Renata Gostkowska-Maczuga 

Ad. 5. Sprawozdanie p.o. Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wieliszewie: 

p.o. Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej – p. Małgorzata Kaczyńska omówiła 

sprawozdania:  

Ad. a. z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieliszewie za 2021 rok; 

W 2021 r. pracownicy OPS nie mieli dodatkowych zadań oprócz zadań związanych z 

pandemią.  

Od września nie prowadzono świadczeń 300+, które przeszły do ZUS.  

- świadczenia 500+ od stycznia składane są wnioski do ZUS, do maja wypłaty 

realizowane są przez OPS, od czerwca również wypłaty będą realizowane przez ZUS. OPS 

będzie nadal koordynować świadczenia, czyli w momencie kiedy jeden z rodziców 

przebywa za granicą, to taki wniosek trafia do OPS i pracownicy ustalają wysokość 

dochodu.  

Członkowie komisji pytali o sprawy bieżące oraz związane z obsługą wniosków dla 

obywateli Ukrainy.  

- od stycznia prowadzone są dodatki osłonowe. Złożonych zostało 636 wniosków. 

Wypłaty realizowane są w dwóch transzach do końca marca oraz do końca grudnia, 

chyba że wcześniej zostaną przekazane fundusze na wypłaty. Wnioski przyjmowane są 

do końca października.  

- prowadzona jest obsługa wniosków dla osób, które przyjęły obywateli Ukrainy. 

Wpłynęło 102 wnioski, obejmujące 460 osób. Do końca kwietnia będą realizowane 

wypłaty. Również prowadzona jest weryfikacja rodzin.  

- przygotowywane są wypłaty świadczeń jednorazowych 300+ dla obywateli Ukrainy.  

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wieliszewie za 2021 rok, 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Ad. b. z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wieliszew 

za 2021 rok. 



Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Wieliszew za 

2021 rok, stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Ad. 6. Sprawozdanie Pełnomocnika Wójta ds. Profilaktyki i Uzależnień z 

realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok.  

Pełnomocnik Wójta ds. Profilaktyki i Uzależnień – p. Greta Pietrzak-Ściechura omówiła 

sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok.  

Działania opierają się na ustawie o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

narkomanii oraz gminnym programie profilaktyki. W 2021 roku: 

- prowadzona była placówka opiekuńczo-wychowawcza i świetlica, zatrudnieni są 

terapeuci, mediator, psycholog; 

- przeprowadzono profilaktyczne eventy, przedstawienia teatralne, zorganizowano 

alternatywne formy spędzania czasu dla dzieci, dofinansowano zakup strojów sportowych 

dla dzieci z rodzin dysfunkcyjnych; 

- skierowano 4 wnioski do sądu o przymusowe leczenie odwykowe; 

- zaopiniowano 17 wniosków o wydanie pozwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

O godz. 16.38 Przewodnicząca komisji zarządziła 10 minut przerwy. W trakcie przerwy 

posiedzenie opuściła radna Renata Gostkowska-Maczuga. Posiedzenie wznowiono o godz. 

16.46.  

Ad. 7. Sprawozdanie Dyrektora SZPZOZ z działalność SZPZOZ Wieliszew za 2021 

rok. 

Dyrektor SZPZOZ w Wieliszewie – p. Tomasz Palejko przedstawił sprawozdanie z 

działalności SZPZOZ Wieliszew za 2021 r. 

W 2021 r. SZPZOZ obejmował placówki w Wieliszewie oraz dwie filie w Skrzeszewie i 

Janówku Pierwszym. Przeciętne zatrudnienie wynosiło 15,2 etatu, zatrudnionych było 18 

osób. Liczba pacjentów na koniec 2021 r. wynosiła 5509 osób. Szkolną opieką lekarską 

objętych było 1736 uczniów ze szkół podstawowych z terenu gminy.  

Przychody na 2021 r. zaplanowane były na kwotę 1 996 100 zł, środki pochodziły z NFZ 

w kwocie 1 976 000 zł, dotacja celowa na wymianę sprzętu komputerowego w kwocie 

19 189 złotych.  

Wydatki zaplanowano na kwotę 1 996 000 zł.  

Na koniec roku nie wystąpiły żadne zobowiązania wymagalne. Nadwyżka budżetu w 

kwocie 9 895 zł.  

Dyrektor Palejko przedstawił również problemy z jakimi boryka się placówka, m.in.:  

- brak reform w służbie zdrowia, które określiły by jasne zasady finansowania dla 

publicznej służby zdrowia. Obecnie placówki prywatne chętniej wykonują zabiegi, jednak 

nie chcą prowadzić dalszego leczenia, ze względu na koszty z tym związane.  

- dużym problemem związanym z funkcjonowaniem ośrodka w 2022 roku, będzie brak 

lekarzy, dwoje z trojga lekarzy zapowiedziało odejście z pracy. Jedna osoba złożyła 

wypowiedzenie i będzie do końca maja, druga zapowiedziała odejście z wrześniem tego 

roku.  



Ad. 8. Sprawy różne.  

Doktor Palejko poprosił o interwencje w ośrodku w Skrzeszewie, w związku z 

wydobywającym się nieprzyjemnym zapachem. Zwrócił uwagę, że może coś się dziać w 

nieużywanym lokalu po zakładzie fryzjerskim. Problem ten został już zgłoszony do TBS 

Wieliszew.  

Przewodniczący Rady Gminy – p. Marcin Fabisiak zapytał czy coś wiadomo z 

wcześniejszymi ustaleniami komisji w sprawie profilaktyki szczepień przeciw wirusowi 

HPV.  

Przewodnicząca komisji poinformowała, że niestety nie, jednak proponuje by odstąpić od 

tego tematu, ze względu na obecne problemy z jakimi boryka się SZPZOZ Wieliszew.  

Ad. 9. Zamknięcie posiedzenia. 

O godz. 17.40 Przewodnicząca komisji podziękowała członkom komisji i osobom 

zaproszonym za udział i zakończyła posiedzenia. Na tym protokół zakończono i 

podpisano. 

Protokół sporządziła:     Przewodnicząca Komisji 

Anna Ziółkowska    Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii 

         Grażyna Kwiatkowska 

 


